
79.I.1 - III sesja Rady Miejskiej, 17 grudnia 2014 

Interpelujący radny: Kazimierz Czyż 

Radny odniósł się do sposobu podawania wody – zwrócił uwagę, że podawanie wody w 

dzbankach i szklankach, niekoniecznie wyparzonych, może być ryzykowne, dlatego dbając o 

zdrowie radnych zaproponował, by przynosili sobie wodę na sesje. Wyraził przy tym zdanie, 

że nie tu trzeba szukać oszczędności. 

 

http://bip.um.slupsk.pl/rada_miejska/interpelacje/osoby/530.html

